

No. 43649. Multilateral

INTERNATIONAL CONVENTION AGAINST DOPING IN SPORT. PARIS, 19 OCTOBER 2005 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2419, I-43649.*]

DECLARATION

United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland (in respect of the British Virgin Islands)

Receipt by the Director-General of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization: 31 May 2012

Date of effect: 1 July 2012

Registration with the Secretariat of the United Nations: United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization, 18 June 2012

N° 43649. Multilatéral

CONVENTION INTERNATIONALE CONTRE LE DOPAGE DANS LE SPORT. PARIS, 19 OCTOBRE 2005 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2419, I-43649.*]

DÉCLARATION

Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord (à l'égard des Îles Vierges britanniques)

Réception par le Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture : 31 mai 2012

Date de prise d'effet : 1^{er} juillet 2012

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture, 18 juin 2012

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

“the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland wishes the United Kingdom’s Ratification of the Convention to be extended to the territory of The British Virgin Islands for whose international relations the United Kingdom is responsible.”

[TRANSLATION – TRADUCTION]

Le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d’Irlande du Nord souhaite que la ratification de la Convention par le Royaume-Uni soit étendue au territoire des Îles Vierges britanniques, dont les relations internationales relèvent de la responsabilité du Royaume-Uni.